
Jaarverslag Leidschenveense fotoclub 2023 

Trots zijn we 2023 begonnen met de deelname van enkele leden aan een expositie in de tramtunnel 

van Den Haag. Omdat Leidschenveen 20 jaar bestaat heeft de gemeente een feest in de Vinex 

georganiseerd en de expositie was daar een onderdeel van.  

In 2023 zijn we met elkaar aan de slag geweest met vier thema's: glas, zwart-wit, roest en dieren of 

insecten in het wild. Joke is met haar inzendingen de overall winnaar van 2023 en krijgt van de club 

een fototijdschrift naar keuze als beloning.   

De In coronatijd geïntroduceerde foto van de maand is geëvalueerd tot foto van twee maanden. Met 

veel creativiteit hebben velen hun foto’s ingestuurd, de winnende foto is als beloning te bewonderen 

op onze site. 

Samen met de vier clubs is in 2023 een fotochallenge georganiseerd in het Zuiderpark. De 

enthousiaste reacties na afloop hebben ons doen besluiten om de challenge ook in 2024 weer te 

organiseren.  

Ook in 4-clubsverband hebben wij Marco Maljaars als spreker mogen verwelkomen. Rob IJsselstein 

heeft op een avond de door de leden ingestuurde foto’s besproken, wat door iedereen als leerzaam 

is ervaren. 

Een jaarlijks terugkerend evenement is de beoordeling en bespreking van foto's in 4-clubsverband 

door Diana Bokje.  

De Expositie van de foto's met als thema "dichtbij" is vanaf januari 2024 te zien in de bibliotheek 

Ypenburg.  

In de Bibliotheek Leidschenveen heeft onze club twee exposities ingericht. Een met als thema: 

Vakantiegevoel en een Door de ogen van een kind. 

Ook hebben we dit jaar geparticipeerd bij het jaarlijks evenement Parels van Leidschenveen en bij de 

Ouderendag waar enkele leden onze club hebben vertegenwoordigd en de bezoekers hebben 

geprobeerd te enthousiasmeren voor de club.   

De foto-estafette was ook dit jaar weer een groot succes.  

Uitjes in 2023 waren: een tweedaagse reis naar Duisburg… en als slotavond voor de zomerstop zijn 

we naar het Westbroekpark geweest. 

Zes leden van de club hebben een presentatie gehouden van de foto's die ze afgelopen jaren hebben 

gemaakt. 

Onze club heeft het jaar wederom afgesloten met een gezamenlijke maaltijd. Ik ben bang dat een 

nieuwe traditie is geboren. 

Rest mij om iedereen hartelijk te bedanken voor zijn of haar inzet in het afgelopen jaar.  Ook dank 

aan de programma-, kas- en selectiecommissie voor hun inzet. 
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